
Respostes a la ciutadania del PP al Ple de 18-3-2015 
 
María Jesús Sinfreu 
 
Per què augmenten i avancen quasi sempre les obres a diferents àmbits 
del municipi en períodes electorals? 
 
 “Perdó, no trobava el micro. A la senyora Sinfreu explicar-li, bé, dir-li que cada 
govern planifica les seves obres en un espai de temps determinat. Si coincideix 
que és l’últim període de legislatura, doncs, és casualitat o no, això ja depèn de 
l’equip de govern que hi hagi en aquell moment.” 

 
Raimundo García 
 
En la campaña electoral de las últimas elecciones municipales, el PSC, 
ocultó a la ciudadanía, su intención de imponer, la zona verde de 
aparcamiento en Can Vidalet. ¿Les parece honesto, tener agendas 
ocultas? 
 
Ahora, que se aproximan las municipales. ¿Se comprometen los partidos 
a dejar las fachadas limpias de propaganda electoral, o, van a incumplir 
las ordenanzas como en pasadas elecciones? 
 

“Nosaltres també pensem que la primera pregunta l’hauria de respondre l’equip 
de govern, que és per a ells. I en la segona dir-los que el nostre partit 
normalment, o gairebé sempre, ho tenim així entès, ho posem sempre on ens 
toca, on ens pertoca, on ho tenim assignat. Cada partit polític ho té assignat, i 
els nostres no cal que els posem a la façana, ja tenim un lloc determinat. I si és 
així ho trauríem, ens comprometem ja.” 

 

El senyor Fernández: 

(Per raons tècniques, el principi de la intervenció no ha quedat enregistrada.) 

“#, ... cuándo vamos a forrar estos bancos de escay. Son tres horas lo que 
llevamos, el que está desde el principio, son tres horas lo que llevamos 
sentados en estos bancos. Decimos, se nos llena la boca, y quiero que me 
contesten todos los portavoces, se llena la boca de todos los portavoces y otra 
gente más de solidaridad. ¿Dónde está la solidaridad en este ayuntamiento, del 
escalón para abajo? Yo me comprometo el pleno que viene a venirme 
temprano y poneros allí cuatro bancos #. # (3:00:20), y al otro lo dejamos 



donde están, pero aquí os pongo cuatro bancos, a ver cómo estáis. Ya está 
bien, yo digo que ya está bien, que tanto no vale esto –tanto no vale esto. 
Solamente era eso. Y que me contesten los portavoces. # (3:00:45). Pero pasa 
una cosa: que aquí en estos bancos se está muy mal. ¿Sabéis por qué se está 
muy mal en estos bancos? Porque todos los regidores que van saliendo, ya no 
asoman la cabeza por aquí. ¿Por qué no asoman la cabeza? Porque aquí se 
está muy mal. Ay, señores, pero en esos sillones se está muy bien. 

Solamente eso.” 

La senyora Herranz: 

“No hi ha problema, ja me l’aproximo. Una cosa. A les escales i la zona verda 
que hi ha de Laureano Miró a Robert Brillas, hi ha rates. És el que ens ha 
transmès un veí. 

La segona és: queda pendent del Ple passat, senyora alcaldessa, que vostè 
em va dir que ho fes per a aquest ple, si totes les entitats d’Esplugues es 
neguen a fer la comptabilitat i portar tot això, a no ser, poso per exemple, que 
algú, i en aquest cas deu ser l’Administració central, ens posés una persona 
que ens facilités la feina, tots els equips que hi ha aquí ens recolzarien? 

I una última qüestió és que, anem a veure, els pilons aquests que posen, o les 
plataformes on posa «espai dedicat a les entitats d’Esplugues», no n’hi ha un 
que tingui els cartells de les entitats d’Esplugues, estan sempre plens de circs, 
pizzeries, bé, cinquanta mil coses. Què pensen fer amb això? Perquè la solució 
és molt senzilla, crec jo, ja els la dono jo. Hi ha certes façanes on diu: «Prohibit 
fixar cartells, sota responsabilitat del que anuncia això.» Potser seria qüestió 
que poséssim fil a l’agulla i féssim alguna cosa, no?” 

La senyora Carbonell: 

“Hola. Se sent? Sí, no? Bé, volia donar les gràcies al senyor Enric Giner, 
perquè m’ha enviat un correu amb la resposta a les preguntes que feia sobre la 
diferència del sou de la senyora alcaldessa. Llavors, m’ha contestat dient que 
l’estalvi que suposa a l’ajuntament el canvi retributiu de la senyora alcaldessa 
durant l’any 2014 és de 46.771,39 euros, imputats a la partida de Beques de 
Serveis Socials. Gràcies. Però m’agradaria que hi hagués un desglossament 
sobre això de Serveis Socials, que diguessin: dedicat a esports, a què dels 
esports. Vull dir, m’agradaria que concretés a què exactament aquestes beques 
de Serveis Socials per mesos, per serveis i quantitat. Aquesta és una. 

I ara una pregunta a tots els portaveus dels altres partits polítics, i al senyor 
Roger Pons: si vostès han intervingut en la tria o selecció d’aquestes beques a 
què s’han dedicat aquests diners. En què s’han basat a l’hora de repartir-les.” 



 

La senyora Haro: 

“A la senyora Carbonell contestar-li que nosaltres no hem participat en la tria de 
les beques.  

A la senyora Herranz dir-li que nosaltres insubmissió no, però sí que estaríem 
d’acord amb què hi hagués alguna persona que ajudés les entitats a formalitzar 
els papers. 

I al José Fernández, totalment d’acord, o sigui, que sabem que és molt 
incòmode, i nosaltres també, a part d’això, demanaríem unes tauletes o alguna 
cosa per poder deixar els nostres papers. 

Gràcies.” 

 


